
 
 

 
 

Groningen, 10 juli 2023 

Aan: Het College van Burgemeester en Wethouders gemeente Groningen 

Betreft: Schriftelijke vragen ex art. 38 RvO inzake geweldincidenten Inlia - LVV 

 

Geacht College, 

 

De PVV heeft laatst in het politieke vragenuur vragen gesteld over de gijzeling en misbruik van een 

medewerker in het LVV-gebouw van Inlia. De wethouder gaf daarbij aan dat het college niet ingaat 

op een individueel geval. Wat schetst onze verbazing er blijken meerdere geweldsincidenten te zijn 

geweest bij Inlia en betaalde medewerkers hebben zelfs hun vaste baan opgezegd om die reden.  

Er is eerder dus sprake van een trend van geweld en dus geen individueel incident.  

Deze meerdere incidenten zijn uiteraard bekend bij Inlia en daarmee ook bij de gemeente welke 

verantwoordelijk is voor zorg en veiligheid.  

 

Dit roept bij ons de volgende vragen op:  

1. Waarom moeten we uit de pers vernemen dat er meerdere incidenten zijn geweest?  

2. Waarom informeert de wethouder de Raad niet als er vragen worden gesteld over geweld bij 

deze opvanglocatie en doet dit af als een incident?  

Waarom wordt de raad niet proactief geïnformeerd zoals dit hoort bij de informatieplicht die het 

college heeft naar de raad?  

3. Zijn er nog meer geweldsincidenten bij deze en andere opvanglocaties in de gemeente 

Groningen voor asielzoekers, uitgeprocedeerde asielzoekers en andere vluchtelingen?  

4. Hoe worden geweldsincidenten en plegers van geweld vastgelegd, geregistreerd en gemonitord? 

Is hiervoor een protocol bij de politie (veiligheidsdriehoek), IND, zorg, COA en Inlia? Hoe is de 

communicatie en preventie hierover onderling vastgelegd? Graag een uitgebreide toelichting.  

5. Is er bijvoorbeeld een selectie aan de deur, waarbij wordt gekeken of iemand al geweld op 

andere locaties heeft gebruikt?  

6. Aangezien het vaker mis is gegaan bij Inlia, zijn de veiligheidsprotocollen niet nageleefd. Dus 

geen vier-ogenprincipe. Hoe kan het gebeuren dat de verdachte van de gijzeling nog een kamer 

had, terwijl hij al was opgevangen in een psychiatrisch ziekenhuis en al geweldincidenten met 

deze man zijn geweest?  

Of breder geformuleerd, waarom wordt bij een eerste geweldsincident met een persoon die 

verblijft bij Inlia niet direct opgeschaald naar de politie en waarom wordt deze persoon niet 

direct verwijderd van de locatie in kader van de veiligheid voor de andere bewoners en de 

medewerkers?  

7. Medewerkers hebben hun vaste baan zelfs opgezegd naar aanleiding van dit laatste incident en 

al eerdere incidenten. Deze medewerkers hebben dus niet het vertrouwen dat dit soort 

geweldincidenten met het huidige beleid in de toekomst voorkomen gaat worden. Kan het 



 
 

 
college een risicoprofiel maken van de locatie en controleren of de locatie wel aan alle 

veiligheidseisen voldoet? Voldoet deze locatie wel aan wettelijke kaders voor veiligheid op het 

werk en is er wel een bedrijfsnoodplan? Zo niet, waarom niet? Graag een uitgebreide toelichting.  

 

In afwachting van uw reactie. 

Met vriendelijke groet, 

Dennis Ram – fractievoorzitter 

Partij Voor de Vrijheid (PVV) 

 

Bron: https://dvhn.nl/groningen/Directeur-na-gijzeling-bij-Inlia-Zoiets-ergs-hebben-we-nooit-eerder-

meegemaakt-28513308.html 
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